Гуманитарный проект отдела идеологической работы, культуры и по делам молодежи Пружанского райисполкома Брестской области ищет спонсоров
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1. Наименование проекта: «Ревитализация музея-усадьбы «Пружанский палацик»
2. Срок реализации проекта: 18 месяцев
3. Организация – заявитель, предлагающая проект: 
отдел идеологической работы, культуры и по делам молодежи Пружанского райисполкома
4. Цели проекта: ревитализация здания музея-усадьбы «Пружанский палацик»
5. Задачи, планируемые к выполнению в рамках реализации проекта: 

- подготовка проектно-сметной документации;

- восстановительные работы кровли, замена покрытия;

- замена оконных и дверных проемов;

- оптимизация вентиляционной и отопительной системы здания;

- внутренние отделочные и восстановительные работы;

- работы по ремонту фасада здания.



	6. Целевая группа: население г.Пружаны, туристы, посещающие музей.


	7. Краткое описание мероприятий в рамках проекта:  
Ревитализация Музея «Пружанский палацик» - комплексные ремонтные работы согласно поставленным задачам


	8. Общий объем финансирования (в долларах США): 600 000

	Источник финансирования
	Объем финансирования 

(в долларах США)

	Средства донора
	540 000

	Софинансирование
	60 000

	9. Место реализации проекта (область/район, город): 
Брестская область, г.Пружаны

	10. Контактное лицо: 

Т.И.Пура, заместитель начальника отдела идеологической работы, культуры и по делам молодежи Пружанского райисполкома, телефон 8 01632 93474,
е-mail: oirkdm_pruzhany@tut.by 
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Будем рады сотрудничеству!

Humanitarian project of ideological work, culture and youth affairs
of  Pruzhany district executive committee of Brest region is looking 
for sponsors
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	1. Project title: revitalization of the museum-estate ”Pruzhanski palatsyk‟

	2. Project duration: 18 months

	3. Lead beneficiary organization: the department of  ideological work, culture and youth affairs of  Pruzhany regional executive committee


	4. Project aims: revitalization of the museum-estate ”Pruzhanski palatsyk‟

	5. Tasks planned to fulfil as part of the project implementation: 

· preparation of  project-related and budget documentation;

· restoration roofing works, resurfacing;

· replacement of  windows and doors;

· optimization of  heating and cooling systems;

· indoor decorative and renovation works;

· reconstruction of  the front face of the building.

	6. Target group: the population of the town of  Pruzhany, tourists who visit the museum

	7. Project summary: revitalization of the museum ”Pruzhanski palatsyk‟, i.e. carrying out of complex repair works according to the tasks


	8. Total budget (in US dollars): 600 000

	A source of financing
	Total cost (in US dollars)

	Budget of beneficiary
	540 000

	Co-financing
	60 000

	9. Location(s) of the project activities (region, city): Brest Region, the city of  Pruzhany

	10.  Contact person for the project: 

T. I. Pura, a Deputy Division Chief of ideological work, culture and youth affairs of Pruzhany district executive committee, tel. 8 01632 93474, е-mail: oirkdm_pruzhany@tut.by 
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We look forward to collaborating!

